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Ob začetku novega šolskega leta

  Začeli smo novo šolsko leto. 
S starim nas povezuje anali-
za narejenega. Analiza dela in 
spremenjeno družbeno okolje 
je krojilo načrtovanje in posta-
vljanje ciljev v letošnjem letu. 
Določeno prakso iz preteklih 
let smo morali aktualizirati in 
prilagoditi omejitvam, ki tre-
nutno veljajo. Verjamem, da 
bomo tudi iz teh na novo pri-
pravljenih primerov ustvarjali 
pedagoške prakse, po katerih 
se bo vredno zgledovati. 
  Zelo pomembna je ugotovi-

tev, da smo v zadnji polovici 
leta dokazali agilnost šole kot 
organizacije in zaposlenega ka-
dra. Zato verjamem, da bomo 
uspešno opravili zastavljene 
cilje posameznih predmetov, 
predmetnih aktivov in razvoj-
nih ciljev na ravni šole. Čeprav 
nam številne omejitve zelo 
otežujejo delo, smo veseli, da 
trenutno izobraževanje poteka 
v živo z vsemi dijaki in učitelji 
na šoli. Obenem pa se zaveda-
mo pomena pripravljenosti na 
poučevanje na daljavo, če bi 

nam zapovedali model pouka, 
ki bi od nas tako delo zahteval. 
Naredili bomo vse, da bomo ob 
koncu šolskega leta bogatejši za 
znanja in veščine, ki jih načr-
tujemo pridobiti v tem šolskem 
letu. Imamo zaupanja vredne 
zaposlene in dijake. 
  Rezultati letošnje mature do-
kazujejo, da so tudi ob spreme-
njenih in oteženih okoliščinah 
možni veliki koraki. Letošnja 
generacija je dosegla zelo vi-
soko, precej nadpovprečno 
število točk. Šestim zlatim 
maturantkam, ki so ta rezultat 
dosegle že v spomladanskem 
roku: Iris Žiberna, Klavdija 
Ujčič, Lana Grk, Petra Fajdiga, 
Nika Rijavec, Petra Dekleva se 
je pridružila še Karolina Šavli. 
Karolina je po zviševanju oce-
ne na jesenskem roku dosegla 
skupaj dovolj točk, da je do-
bila pohvalo ministrice in se 
zapisala med zlate maturante 
letošnje generacije. Čestitam 
vsem za odličen rezultat! Vsem 
pilonovcem želim optimiz-
ma in zadovoljstva pri odkri-
vanju znanega in neznanega.  

Ravnatelj Andrej Rutar

Obisk doma starejših občanov v Ajdovščini
  Dijakinje četrtega letnika 
Srednje šole Veno Pilon Ajdo-
vščina, ki smo izbrale glasbo za 
izbirni predmet, smo pripravile 
krajši nastop v Domu starejših 
občanov. Ob spremljavi kitar 
smo zapeli nekaj ljudskih ter 
zabavnih pesmi. Z igranjem na 
kljunaste flavte smo dogajanje 
popestrili z venčkom otroških 
in ljudskih pesmi. 
  Poleg igranja pa smo lahko 
prisluhnili tudi pesmi Simona 

Gregorčiča. Zelo smo bili ve-
seli, ko so tudi starejši zapeli 
z nami. Naš nastop se jim je 
zelo vtisnil v srce, saj zaradi 
razmer že od lanskega decem-
bra niso prisluhnili nobenemu 
nastopu. Z velikim veseljem 
smo jim ob melodijah domačih 
pesmi popestrili in polepšali 
dan. Upamo, da se kmalu spet 
srečamo in skupaj zapojemo.  

Ana Marvin in Lina Lazič, 4. č

Podcasti v francoščini na šoli
  V času šole na daljavo smo bili 
na naši srednji šoli Veno Pilon 
Ajdovščina še posebej aktivni 
dijaki, ki imamo izbirni pred-
met francoščino. Profesor nam 
je dal izziv izdelovanje podca-
stov v francoskem jeziku. Pod-
cast je kot kolaž, neka lepljen-
ka, ki iz tebe srka ustvarjalnost 
in kreativnost. Vsak teden smo 
naredili novega na novo temo. 
Le-te je predlagal profesor. 
Priznam, da so bile teme zelo 
izvirne in zanimive in čeprav 
sem se učila francoščino šele 
prvo leto, so mi predstavljale 
vsakokrat nov izziv in me ve-
dno znova nagovarjale k sode-
lovanju pri novem podcastu. 
Na koncu nam je uspelo izde-
lati kar 7 podcastov. 
  Teme so bile zelo široke, kot 
npr: Zvok, ki me osrečuje, Sko-
zi okno, Zvoki noči, Jutrišnji 

svet, Svoboda ali francosko 
geslo: »Liberté, égalité, frater-
nité«, seveda v luči, ki smo jo 
doživljali v trenutni situaciji. 
Tako nam je dajala veliko mo-
žnosti domišljija. Pomembno je 
bilo uloviti zvoke na določeno 
temo, kaj od tega povedati, lah-
ko pred predvajanjem zvoka, 
vmes ali na koncu. Če je bila 
kakšna besedica izgovorjena 
narobe, smo jo tudi popravili in 
se še enkrat posneli. Posledično 
pa nas je profesor vseskozi opo-
gumljal, da je pomembna ener-
gija, ki jo je slišati in če je bila 
kakšna napakica več, ni važno. 
To je to! 
  Moj največji izziv je bil izbrati 
in prebrati pesem poleg franco-
ščine še v enem drugem jeziku. 
Izbrala sem si meni zelo čustve-
no pesem Mahatme Gandhija 
— Prendi un sorriso, ki sem jo 

prebrala še v italijanskem je-
ziku. Na koncu je profesor vse 
teme podcastov montiral. Naše 
izdelke je poslal na RFI. To je 
francoski radio, ki oddaja po 
celem svetu v francoščini. Šte-
vilo poslušalcev je potencialno 
500 milijonov ali več. Ne mo-
rem skriti občutkov sreče, ko 
zaslišiš svoj glas in glas svojih 
sošolk in sošolcev na tako po-
slušanem radiu. Srce ti vztre-
peta in vzdrhti, tudi solza sre-
če lahko spolzi po licu. Ni mi 
žal, da sem zamisel profesorja 
vzela resno. Verjamem, da nam 
bo naš profesor francoščine, 
ki je zelo aktiven, inovativen 
in poln zanimivih idej, tudi za 
letos pripravil ustvarjalne pro-
jekte, ki se jih ne sme zavreči.  

Nicole Batagelj, 3. a

Prvi šolski dan
  Končno je prišel dolgo priča-
kovani dan. Nov začetek. Novo 
poglavje v našem življenju. Ne-
strpno smo se prestopali pred 
vhodnimi vrati Srednje šole 
Veno Pilon Ajdovščina. Spre-
jeli so nas z odprtimi rokami, 
nato pa nas razdelili po razre-
dih. Veselili smo se srečanja z 

novimi sošolci in profesorji.
  Vzdušje v razredu je odlično 
in vsi se kljub različnim inte-
resom dobro razumemo. Ve-
selimo se že bodočih štirih let. 
Upam, da jih bomo preživeli, 
kot se spodobi in brez koroni 
podobnih motenj.
Anesa Čehić in Manja Praček
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